
Protokół Nr XXXV/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Tykocinie 

z dnia 26 kwietnia 2021 r. 

 

XXXV Sesja Rady Miejskiej w Tykocinie odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Tykocinie pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Renaty Kamińskiej. 

W obradach udział wzięli zaproszeni goście, radni oraz pracownicy obligowani z urzędu, 

według list załączonych do protokołu. 

Do punktu 1 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przywitała przybyłych na sesję radnych. 

Stwierdziła, że ilość radnych obecnych na sesji, zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Obrady rozpoczęto o godz. 10.10. Stan radnych wynosił 15 obecnych było 11. 

Do punktu 2 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przedstawiła radnym proponowany  

zmieniony porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem porządku obrad głosowało 11 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. 

4.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na  rok 2021. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za  transport nieczystości   

ciekłych przez Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobu gminnego 

nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie Tykocin, gm. Tykocin. 

8.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części gminy, obejmującej obszar w ciągu korytarza 

transportowego drogi ekspresowej nr S8 wraz z terenami przyległymi, w pasie o szerokości ok 800 m 

po obu stronach drogi ekspresowej.    

9.  Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu  wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez  Gminę Tykocin. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu  

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolu prowadzonym przez Gminę Tykocin oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 



opłat za kształcenie  nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia, na 

które dofinansowanie jest przyznawane w 2021 roku . 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz określenia wzoru deklaracji o dochodach  gospodarstwa domowego za okres 3 

miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

14.  Rozpatrzenie i omówienie sprawozdania „Ocena zasobów pomocy społecznej’. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje.   

17. Zakończenie sesji. 

Do punktu 3 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do radnych o przyjęcie 

protokołu z XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z XXXIV Sesji Rady Miejskiej 

głosowało 11 radnych, protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Do punktu 4 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do Pani Skarbnik o omówienie 

zmian. 

 Pani Skarbnik Dorota Sadowska powiedziała, że zwiększa się plan dochodów budżetowych o 

39.000 zł, z tytułu: 

- ogrzania pomieszczeń komunalnych – 10.000 zł, 

- refundacji kosztów energii w remizie OSP w Łopuchowie – 4.000 zł, 

- podatku od spadków i darowizn od osób fizycznych  – 18.000 zł, 

- opłaty adiacenckiej – 7.000 zł. 

Zmienia się rozdział dochodów z tytułu rekompensaty opłaty targowej w kwocie 18.790 zł. 

Zwiększa się plan wydatków budżetowych o kwotę 702.000 zł i przeznacza na: 

- dotację dla Powiatu Białostockiego z przeznaczeniem na dofinansowanie prac geodezyjnych, 

związanych z modernizacją ewidencji gruntów i budynków oraz opracowaniem mapy zasadniczej dla 

obrębów Pajewo i Stelmachowo – 20.000 zł, 

- wykonanie dokumentacji na budowę wodociągów na terenach wiejskich – 10.000 zł, 

- realizację inwestycji pn. Rozbudowa drogi gminnej Nr 133013B położonej w obrębach geodezyjnych 

Łazy Krosna i Kiślaki – 88.000 zł, planowane wydatki na tę inwestycją wynoszą 200.000 zł, kwotę 



112.000 zł przenosi się z inwestycji Przebudowa dróg gminnych nr 105539B (ul. Klasztorna), nr 

105537B (ul. Jordyka) oraz nr 105531B (ul. Bernardyńska) w Tykocinie,  

- zakup materiałów i wyposażenia na potrzeby urzędu miejskiego – 19.000 zł, 

- wykonanie dokumentacji na budowę sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na terenie Tykocina – 15.000 

zł, 

- realizację inwestycji pn. Utworzenie bazy Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej na części działki Nr 13/96 w Tykocinie – 50.000 zł,  

- zakup sprzętu do Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie – w tym 

sprzętu używanego - ciągnik, przyczepa ciągnikowa, samochód asenizacyjny, walec, koparka i kosiarka 

– 500.000 zł, środki pochodzą z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych – Fundusz 

Przeciwdziałania COVID-19. 

Zmniejsza się plan wydatków budżetowych o kwotę 663.000 zł, w tym: 

- na zakup nieruchomości – 100.000 zł, pozostanie kwota 60.000 zł, 

- o środki zaplanowane z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na wymianę kotłowni w Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Tykocinie i Szkole Podstawowej w Radulach – 563.000 zł, w planie 

pozostanie kwota 50.000 zł przeznaczona na wykonanie audytu energetycznego i projektu 

budowlanego. 

W wykazie inwestycji dodano pozycję pn. Montaż zbiornika gazowego wraz z instalacją przy Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Tykocinie, środki zaplanowano w kwocie 30.000 zł i pochodzą ze 

zmniejszenia planu na realizację inwestycji pn. Budowa sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej 

w Radulach – dokumentacja. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXV/244/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na 

rok 2021 , głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 5 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przypomniała, że temat stawek za wywóz 

nieczystości ciekłych był omawiany na ostatniej komisji.  

Kilka słów wyjaśnień udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński, który w pierwszej kolejności 

podziękował Radnym za przesunięcie środków  i możliwość dokonania zakupu do GZGKiM  w 

Tykocinie a następnie dodał, że jednym z tych zakupów jest pojazd asymizacyjny po to, aby w 

przyszłości nie powodować podwyższania kosztu wywozu nieczystości. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXV/245/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 26 kwietnia  2021 r, w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za 

transport nieczystości ciekłych przez Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Tykocinie, głosowało 11 radnych, Uchwała została przyjęta większością głosów: 10 głosów – za, 1 

glos- przeciw. 

 

 



Do punktu 6 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu szóstego a następnie 

zwróciła się do Pani Marty Okuła o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Marta Okuła podinspektor ds. gospodarowania  nieruchomościami w Urzędzie Miejskim 

w Tykocinie powiedziała, że uchwała dotyczy pomocy finansowej, która będzie przeznaczona na 

dofinansowanie prac, związanych z modernizacją ewidencji gruntów dla obrębów: Pajewo i 

Stelmachowo w gminie Tykocin. Pani Marta wyjaśniła, że modernizacja i ewidencja gruntów leży w 

gestii i jest zadaniem powiatu. Wykonywana jest w celu doprowadzenia do zgodności danych zawartych 

w operacie ewidencji gruntów i budynków ze stanem faktycznym. Pani Marta Okuła dodała również, 

że zgodnie z art. 220 ustawy o finansach publicznych z budżetu jednostki samorządu terytorialnego 

może być udzielona taka pomoc innym jednostkom w formie dotacji celowej lub jako pomoc rzeczowa. 

Pytanie zadał Pan Burmistrz Mariusz Dudziński: kiedy ostatni raz była przeprowadzona taka ewidencja? 

Odpowiadając na pytanie Pani Marta powiedział, że od kiedy pracuje w Urzędzie taka ewidencja nie 

była przeprowadzana, a pracuje już 13 lat.   

 Kilka słów dodał, Pan Burmistrz, mówiąc, że przeprowadzenie takiej ewidencji jest potrzebne 

aby odpowiednio do stanu faktycznego gruntów i budynków naliczyć podatek.  

Odpowiadając na wątpliwości Radnego Emila Wesołowskiego, który powiedział, że skoro wydane 

zostało pozwolenie na budowę, to  wiadome jest, ze budynek stoi, Pan Burmistrz wyjaśnił, że 

pozwolenie na budowę jest tylko pozwoleniem by dany budynek powstał. Jednak aby dany budynek 

zaistniał na mapach trzeba dokonać odbioru budynku  i nadać mu numer.  

 Pani Marta Okuła uzupełniając wypowiedź Pan Burmistrza dodała, że ciągle się zmienia stan 

prawny i bywa tak, że tworzone są dokumenty dla  zabudowy zagrodowej, następnie zbywana jest dana 

nieruchomość ale nadal widnieje jako zabudowa zagrodowa i zmienia właściciela. W tym celu właśnie 

potrzebna jest aktualizacja danych aby wychwycić wszelkie nieprawidłowości. 

Jak słusznie zauważył Pan Burmistrz wysokość podatku od działalność gospodarczej są zupełnie inne 

niż podatki rolne. Ponadto nieruchomości są zbywane i zmieniają się ich właściciele.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXV/246/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 26 kwietnia  2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu , głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 Do punktu 7 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu siódmego, po czym 

zwróciła się do Pani Marty Okuła o omówienie projektu uchwały. 

Pani Marta Okuła powiedziała, że projekt uchwały dotyczy gruntu położonego przy ul. Koziej 

w Tykocinie. Jest to działka  o nr 1741/5. Dodała, że jest to teren użytkowany od wielu lat przez sąsiada 

tej nieruchomości, który również  zwrócił się z prośbą o możliwość nabycia tej działki.  

Pani Marta Okuła dodała, że temat zbycia tej nieruchomości omawiany był na komisji, został 

zaopiniowany pozytywnie  stąd też dzisiaj przedkładany jest projekt niniejszej uchwały.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 



W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXV/247/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobu 

gminnego nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie Tykocin, gm. Tykocin głosowało 11 

radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 Do punktu 8 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu ósmego, a następnie 

zwróciła się do Pani Aleksandry Jaroszkiewicz o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Aleksandra Jaroszkiewicz podinspektor ds. zagospodarowania przestrzennego 

powiedziała, że przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dotyczy ciągu korytarza  transportowego drogi ekspresowej S8 i ma na celu podniesienie atrakcyjności 

inwestycji gminy Tykocin, stworzenie racjonalnych warunków rozwojowych dla nowych form 

zabudowy oraz między innymi działalności usługowej i produkcyjno-usługowej oraz umożliwienie 

lokalizacji farm fotowoltaicznych wraz z towarzyszącą infrastrukturą. 

 Pytanie zadał Radny Emil Wesołowski: na jakim odcinku? 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Aleksandra, mówiąc że na całym odcinku drogi S8 w gminie 

Tykocin.  

 Odpowiedź Pani Aleksandry uzupełnił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński mówiąc, że od granicy 

gminy, czyli od miejscowości Babino  do  miejscowości Jeżewo. 

 Pytanie zadał Radny Roman Klimaszewski: jaki jest koszt tej inwestycji- planu 

zagospodarowania przestrzennego? 

 Odpowiedzi udzieliła Pani podinspektor mówiąc, że koszt nie jest jeszcze znany ponieważ nie 

został wyłoniony wykonawca. Dodała, że pierwszym etapem jest sporządzenie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, następnym krokiem będą konsultacje społeczne a dopiero po 

zapoznaniem się z potrzebami mieszkańców możliwe będzie przystąpienie do przetargu. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXIV/248/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla części gminy, obejmującej obszar w 

ciągu korytarza transportowego drogi ekspresowej nr S8 wraz z terenami przyległymi, w pasie o 

szerokości ok 800 m po obu stronach drogi ekspresowej, głosowało 11 radnych, Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 9 porządku obrad 

 
 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziewiątego a 

następnie zwróciła się do Pani Urszuli Gołębiewskiej o omówienie projektu uchwały. 

 

 Pani Urszula Gołębiewska Kierownik Referatu Organizacyjnego w Urzędzie Miejskim w 

Tykocinie powiedziała, że zmiana przedmiotowej uchwały wynika z informacji/ zaleceń  wydziału 

nadzoru Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w zakresie użytych słów, a w zasadzie ich zmiany w 

poprzedniej uchwale w zakresie  słowa wskazanego „wyznaczonemu przez organ prowadzący”. Według 

wydziału nadzoru i kontroli należało dokonać zmiany w przedmiotowej uchwale. 

 



 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXV/249/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 26 kwietnia 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Tykocin, 

głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 10 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziesiątego, a 

następnie zwróciła się do Pani Urszuli Gołębiewskiej o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Urszula Gołębiewska powiedziała, że zmiana przedmiotowej uchwały podobnie jak w 

przypadku poprzedniej jest związana z zaleceniami Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w zakresie 

paragrafu 2 ust. 3, tj. „Koszty przejazdów nauczycieli, którzy na podstawie skierowania udzielonego 

przez dyrektora szkoły uczestniczą w różnych formach doskonalenia zawodowego, a w szczególności 

uzupełniają lub podnoszą kwalifikacje” w którym organ nadzorujący stwierdził, że taki zapis używa się 

w aktach  wyższej rangi, dlatego w uchwale Rady Gminy nie powinien się on znajdować. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXV/250/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 26 kwietnia  2021 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolu prowadzonym przez Gminę Tykocin oraz ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz specjalności i 

form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2021 roku, głosowało 11 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zarządziła 15-ominutową przerwę.  

 O godz. 11.25 przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska wznowiła obrady. 

 

 

Do punktu 11 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu jedenastego, a 

następnie zwróciła się do Pani Joanny Stankowskiej o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Joanna Stankowska pracownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Tykocinie, powiedziała, że wprowadzone zostały przepisy, które zmieniają ustawę o dodatkach 

mieszkaniowych i Rada Gminy w drodze uchwały  określa wzór wniosku o dodatek oraz wzór deklaracji 

o dochodach. Dodała, że obligatoryjnie Uchwała Rady Gminy powinna wejść w życie 1 lipca 2021 r.   

 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXV/251/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 26 kwietnia  2021 r. w sprawie określenia wzoru wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz określenia wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego za okres 3 miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o 

dodatek mieszkaniowy głosowało 11 radnych. Uchwała została przyjęta większością głosów, 10- osób 

za, 1 osoba wstrzymała się.  



 

Do punktu 12 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dwunastego, po czym 

zwróciła się ponownie do Pani Joanny Stankowskiej o omówienie projektu uchwały.  

 Pani Joanna Stankowska pracownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Tykocinie, powiedziała, że dodatek energetyczny przyznaje burmistrz w drodze decyzji 

administracyjnej na wniosek odbiorcy energii elektrycznej. Rada gminy w drodze uchwały określa wzór 

wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

 Pytania zadał Radny Emil Wesołowski: komu należy się dodatek energetyczny? 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Joanna Stankowska mówiąc, że osoby mające przyznany dodatek 

mieszkaniowy mogą wnioskować o dodatek energetyczny. 

 Pytanie zadał Radny Antoni Sowiński: czy dużo jest takich osób? 

 Pani Joanna Stankowska odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy 8 osób ma przyznany dodatek 

mieszkaniowy, 3 czeka na rozpatrzenie, 1 osoba mniej ma dodatek energetyczny. Wysokość dodatku na 

jednoosobowe gospodarstwo wynosi 10,94 zł, od 2 do 4 osób- 15,11 zł, powyżej 5 osób dodatek wynosi- 

18,30 zł. 

 Pytanie zadał Radny Emil Wesołowski: czy mając mieszkanie socjalne można dostać dodatek 

mieszkaniowy? 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Joanna Stankowska mówiąc, że można; bez znaczenia czy  jest się 

najemcą czy podnajemcą. 

 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXIV/252/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 26 kwietnia 2021 r. w  sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 

dodatku energetycznego głosowało 11 radnych. Uchwała została przyjęta większością głosów, 10- 

osób za, 1 osoba wstrzymała się. 

 

Do punktu 13 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu trzynastego, a 

następnie przeszła do odczytania projektu uchwały. 

 

 Radni nie wnieśli uwag.  

 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXIV/253/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 26 kwietnia  2021 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia regulaminu dostarczenia wody i odprowadzania ścieków głosowało 11 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 14 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu czternastego, po czym 

zwróciła się do Pani Joanny Stankowskiej o omówienie sprawozdania. 

 Pani Joanna Stankowska pracownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Tykocinie, która powiedziała że zgodnie z ustawą o pomocy społecznej gmina  jest zobowiązana do 

sporządzenia corocznej oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 



społeczno-demograficznej, która w szczególności powinna obejmować infrastrukturę, kadrę, 

organizacje pozarządowe , nakłady finansowe ponoszone na  zadania  z pomocy społecznej a także  

informacje o rodzinach i osobach, które korzystają z pomocy społecznej. Analiza ta opisuje Gminę 

Tykocin, jej zasoby a także problemy z jakimi się boryka. 

Korzystając z obecności p. Joanny Stankowskiej, przewodnicząca Rady Renata Kamińska zapytała o 

funkcjonowanie klubu Senior+.  

Pani Joanna Stankowska, która jest koordynatorem tego przedsięwzięcia powiedział, że klub zaczął 

działać od 1 kwietnia, lista podstawowa liczy 20 osób, 8 osób oczekuje na liści rezerwowej. Dodała, że  

Klub cieszy się dużym zainteresowaniem.  

Pani Joanna Stankowska na prośbę Pani Przewodniczącej Renaty Kamińskiej opowiedziała o formach 

zajęć jakie są prowadzone w Klubie Seniora i planach związanych z Klubem na najbliższy czas. 

 

Pytanie zadał Radny Dariusz Grudziński: co wpływa na to, że 8 osób oczekuje na przyjęcie? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Joanna Stankowska mówiąc, że Klub jest utworzony na 20 osób w związku 

z tym nie możemy przyjąć więcej osób. Pozostali są na liście rezerwowej.  

Kilka słów do wypowiedzi Pani Joanny dodał Pan Burmistrz Mariusz Dudziński, który powiedział, że 

mamy dofinansowanie na działanie Klubu Seniora i taka liczba osób była wpisana do projektu. Tworząc 

Klub Seniora w Łopuchowie istniała oba, czy akurat nazbiera się odpowiednia ilość uczestników 

 

Do punktu 15 porządku obrad  

 Głos zabrał Radny Emil Wesołowski, który zwrócił się z prośbą o remont drogi przed 

miejscowością Saniki i drogi przy cmentarzu. 

 Głos zabrał Pan Burmistrz Mariusz Dudziński, mówiąc, że zaplanowana jest na ten rok wycinka 

krzaków i remont drogi przy cmentarzu. Zaplanowany jest również remont drogi w Leśnikach oraz  

inwestycje drogowe za rzeką w miejscowości Kiślaki. Dodał, że prace skupią się głównie na remoncie 

dróg bocznych, polnych, z których korzystają rolnicy a  które już od dawna nie były naprawiane. 

Pytanie zadał Radny Antoni Sowiński: czy będzie kontynuacja ubiegłorocznych niedokończonych 

dróg? 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz mówiąc, że tak, zarówno kępa Lipnicka  jak również droga z Sawina 

w kierunku Leśnik i Sawino w kierunku Siekierk, kol. Sierki oraz kol. Łopuchowo. 

Ponad to Pan Burmistrz poinformował Radnych  o bieżących inwestycjach, które przebiegają zgodnie 

z terminem, a mianowicie:  

- przed nami  przetarg na kolejny etap ścieżki od mostu do jazu; 

- jest już robiona dokumentacja na oświetlenie mostu; 

- dobiega końca inwestycja przy Stacji Uzdatniania Wody w Sierkach; 

- zmieniła się lokalizacja paneli fotowoltaicznych, które miały być zamontowane na budynku szkoły w 

Radulach jednak ze względu na strukturę dachu trzeba było z tego zrezygnować i  panele zostały 

przeniesione do SUW w Jeżewie. Pan Burmistrz zapewnił, że temat paneli fotowoltaicznych na budynku 

Szkoły w Radulach powróci, w momencie otrzymania dofinasowania na  budowę sali gimnastycznej, 

wówczas zostaną one zamontowane na dachu sali; 

- złożony został wniosek  do ministerstwa  kultury i sportu ws. sali gimnastycznej  i czekamy na ocenę 

tego wniosku 



-  dzisiaj odbył się przetarg na samochód strażacki do  miejscowości Piaski, wpłynęła jedna oferta, która 

na chwilę obecną podlega ocenie formalnej i w najbliższym czasie podamy wyniki przetargu; 

Ponad to Pan Burmistrz wyjaśnił, że o miesiąc wydłużyły się prace przy ścieżce dydaktycznej ze 

względu na miesiąc luty, który był śnieżny i utrudnione było wejście na plac budowy. 

Na koniec Pan Burmistrz Mariusz Dudziński zwrócił się do Państwa Radnych z prośbą o uczestnictwo 

w zbliżających się obchodach w dniu 3-go Maja. 

Pan Burmistrz zaprezentował również Radnym nowy Sztandar Gminy, który podczas dni miasta będzie 

poświęcony wraz z łańcuchami. 

Do punktu 16 porządku obrad 

 Brak wolnych wniosków i informacji.   

Do punktu 17 porządku obrad 

 Wyczerpując porządek obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Tykocinie podziękowała 

wszystkim za udział w obradach Sesji, tym samym zamknęła  obrady o godz. 12.00, dziękując 

wszystkim za przybycie. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Anna Nartowicz 

 


